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 Zapisnik sa 9. sjednica Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice održane 24. svibnja 2022. 

 u 18,00 sati 
    
 
NAZOČNI VIJEĆNICI: 
 
ZDRAVKO PERNAR  
IVAN ANTIĆ  
KARLA KNEŽEVIĆ  
DALIBOR LATIN  
GRACIAN ČOP  
DAMIR LJUBANOVIĆ  
MARIO KRUŽIĆ  
IGOR IVANČIĆ  
BRANKO KLEKOVIĆ  
IVA KARLIĆ  
VESNA CAR SAMSA  
BORIS BORAS  
IVAN SMOJVER  
SONJA POLONIJO  
VEDRAN ANTIĆ 
 
OSTALI NAZOČNI: 
 
Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović, pročelnica Upravnog odjela za 
društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković, pročelnik Upravnog 
odjela za komunalni sustav i zaštitu okoliša Mario Zubčić, pročelnica Upravnog odjela 
za financije, turizam i gospodarstvo Jasna Perhat, pročelnica Upravnog odjela za 
investicije, prostorno uređenje i imovinu Vjekoslava Glavan, viša stručna suradnica za 
opće i kadrovske poslove Sara Kolak Štula, voditelj Odsjeka za upravljanje imovinom 
Silvio Ratković, ravnateljica OŠ Zvonka Cara Desirre Pečaver, Martina Šimarić 
zamjenica tajnice OŠ Vladimira Nazora, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert 
Hrelja, Mario Jelčić zamjenik  direktora EKO Murvice,  ravnateljica Muzeja Grada 
Crikvenice Silvija Huljina, direktori VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d. o. o. Igor 
Uremović i Veselko Mutavgjić, direktorica TZ Grada Crikvenice Marijana Biondić, 
Martina Magaš ravnateljica Dječjeg vrtića RADOST Crikvenica, Denis Beganović – 
predstavnik bošnjačke manjine, Crikva.hr – Ivica Šubat, Anto Ravlić-INFO Tunera. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća Vesna Car Samsa pozdravila  je nazočne i otvorila 
aktualni sat. 
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Aktualni sat 
 
 
Sonja Polonijo postavlja pitanje kada će se otvoriti cesta kod Hotela Kvarner Palace 
(Therapia) što interesira građane Dramlja. Drugo je pitanje što je sa gradskom plažom 
I da li postoje saznanja o anonimnim pismima koja su upućena prema županiji. Treće 
je pitanje što uje poduzeto vezano za ugostiteljsku terasu u Selcima čiji je vlasnik 
posjekao raslinje na javnoj površini. Četvrto je pitanje što se događa sa drvenim 
kioskom kod hotela Miramare. Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovara da se za ovu 
sezonu cesta kod Hotela Kvarner Palace neće otvarati. U jesen radi olakšanja 
prometovanja Ulica Br. Kostrenčić  i  Ulica Br.Buchoffer biti će dvosmjerna što će 
olakšati prometovanje građanima Dramlja. Kada se radi o situaciji na gradskoj plaži, 
lokacijska dozvola je izdana, međutim nije pravomoćna. U saznanju smo da će se u 
četvrtak izvršiti primopredaja. Pročelnica je dodala da sa anonimnim pismima nije 
upoznata. Pročelnik Mario Zubčić vezano za vlasnika ugostiteljskog objekta u Selcu 
odgovara da su komunalni redari izrekli mjeru, nakon čega ide novčana kazna u visini 
od pet tisuća kuna.Stranka nije učinila ono što joj je naređeno međutim u saznanju da 
neće dobiti daljnje produljenje ugovora za korištenje ugostiteljske terase, stranka je 
ispoštovala sve naređeno iz Zapisnika komunalnog redara. Vezano za postavljanje 
drvenog kioska kod hotela Miramare odgovara da su utvrđene nepravilnosti I da je dat 
rok od osam dana za uklanjanje istog. Ukoliko vlasnik ne ukloni drveni object, 
komunalni8 redara postupiti će prema zakonskim odredbama.Sonja Polonijo izražava 
žaljenje  sa sadašnjom situacijom na gradskoj plaži kada je već turističa sezona 
započela I naglašava da nam je svojevremeno gradska plaza bila najvredniji resurs u 
garadu. Kada se radi o cesti kod hotela Kvarner Palace izražava žaljenje zbog građana 
Dramlja koji moraju zaobilaznim putem, pa predlaže da se barem promijeni vozni red 
city busa koji vozi iz Dramlja. 
 
Boris Boras postavlja pitanje odnosno traži obrazloženje zašto se nije poštivao 
zaključak Gradskog vijeća o transparentnosti podataka koji se je trebao primjenjivati 
od 01. prosinca 2021. godine. Pročelnica Jasna Perhat  odgovara da se čekaju upute 
Ministarstva financija o tome koji će se podaci objavljivati, a u međuvremenu stojimo 
na raspolaganju ukoliko nekoga nešto zanima. Boris Boras napominje da su drugi 
gradovi i općine uvele transparentnost bez obzira na upute Ministarstva, a upute će 
propisati ono što je obavezno. Mi uvijek možemo dati i više od toga, a kad govorimo o 
transparentnosti proračuna ne postavljam pitanje u ime vijećnika već u ime građana. 
Traži pisani odgovor na postavljeno pitanje. Nadalje  postavlja pitanje do kuda se je 
došlo sa planiranim parkingom za autobuse, te kako imamo problema sa parkirnim 
prostorom traži pisani odgovor o stanju parkirnih mjesta i o poduzimanju radnji za 
iznalaženje novog parkirnog prostora na području Jadranova, Dramlja, Crikvenice i 
Selaca. Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovara da je za parkiralište tkz. Rasadnik 
izrađena projektna dokumentacija i po dobivanju građevinske dozvole krenuti će se sa 
radovima. O parkirnim mjestima po mjesnim odborima dati će se pisani odgovor. 
 
Ivan Smojver postavlja pitanje i traži pisani odgovor - tko je napravio stručnu procjenu 
oboljenja stabala u parku kod plivališta, na kojima je izvršena sječa. 
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Damir Ljubanović postavlja pitanje da li je Vijeće za koncesije konstituirano i da li je 
donijeta odluka o dodjeli koncesija. Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovara da je 
vijeće konstituirano i da se je sastalo prošli tjedan, predsjednik je Zdravko Pernar. Kako 
je zaprimljeno 150 zahtijeva dodjela koncesija potrajati će neko vrijeme. 
 
Vedran Antić postavio je pitanje kontrole terasa od strane komunalnog redarstva. 
Rečeno je da će se ista provoditi dva puta tjedno, a u Selcima kontrole nije bilo uopće. 
Najveći problem u Selcima je na šetnici prema hotelu Slaven. Traži izvješće o 
kontrolama komunalnih redara pisanim putem. Isto tako traži pisano obrazloženje u 
kojoj je fazi rješavanje spora za postavljenu ogradu kod ulica Prolaz M. Tita i Ulica 13. 
divizije jer ograda još uvijek stoji postavljena. Pročelnik Mario Zubčić potvrdio je da će 
se odgovori dostaviti pisanim putem. Voditelj odsjeka Silvio Ratković pojasnio je  
problem kod postavljene ograde Prolaz M. Tita i Ulice 13. divizije. Grad je inzistirao da 
se upiše put koji je godinama egzistirao. Prvostupanjsko je tijelo potvrdilo da se radi o 
putu, međutim stranke su se žalile, pa će drugostupanjsko tijelo donijeti konačno 
rješenje. 
 
Iva Karlić postavila je pitanje vezano za prihvaćene  amandmane prilikom donašanja 
proračuna, odnosno da li su se postavili držači za higijenske uloške u školama i što je 
sa sredstvima za uređenje učionice u prostorima Thalassotherapie. Pročelnica 
Jasminka Citković odgovara da će se držači postaviti za slijedeću školsku godinu, u 
ovoj kalendarskoj. Ravnateljica OŠ Zvonka Cara Desirre Pečaver obrazložila je 
vezano za uređenje učionice da se ista nalazi u županijskoj ustanovi i da se 
momentalno isti prostori koriste i u druge svrhe odnosno da isti prostor koristi više 
korisnika, te se za sada isto ne može izvršiti. 
 

Branko Kleković postavlja pitanje da li se što poduzima vezano za smeđu 
signalizaciju, a naročito izvan centra naselja. Nadalje pita što je sa sanacijom 
postojećih asfaltiranih površina koje su oštećene i koje su svake godine pred turističku 
sezonu sanirane. Kada će se riješiti Petak ulaz u autobusnu stanicu. Veselko Mutavgjić 
odgovara da je nositelj poslova Vodovod  i odvodnja. Izvršen je zajednički nadzor, 
popisani su svi nedostaci koji će se riješiti. Igor Uremović naveo je da smo u projektu 
godinu i pol dana i dok su garancije aktivne treba evidentirati sve propuste. Pročelnik 
Mario Zubčić odgovorio je da će se za smeđu signalizaciju dati pisani odgovor. 
 

Mario Kružić ponovo traži spisak članova Povjerenstva za ocjenjivanje javnih potreba 
u sportu. Naglašava da isto traži od veljače 2022. god. i smatra da su sredstva već 
dodijeljena te da povjerenstvo više nije tajno. Pročelnica Citković odgovara da će se 
odgovor dati pisanim putem. Nadalje postavlja pitanje da li se nešto poduzima vezano 
za program stambenog zbrinjavanja mladih obitelji po uzoru na Lošinj. Pročelnica 
Vjekoslava Glavan odgovara da je primjer Lošinja pohvalan, ali naš Grad takav projekt 
nema u planu. Prenijeti ću isto gradonačelniku i dati Vam pisani odgovor. Treće je  
pitanje da li je TZ Crikvenica raspisala natječaj za direktora-icu turističke zajednice 
Grada, jer je Zakonom o turističkim zajednicama i promicanju Hrvatskog turizma 
određeno dalokalne TZ nove direktore moraju izabrati do 30. lipnja, što znači da do 
tada mora proći cijeli postupak uključujući i suglasnost ministrice. Direktorica TZ 
Marijana Biondić odgovara da natječaj još uvijek nije raspisan te da ga raspisuje 
Turističko vijeće TZ Crikvenice, te isto pitanje treba postaviti gradonačelniku. Mario 
Kružić je i za ovo pitanje zatražio pisani odgovor. Četvrto pitanje je što se događa sa 
poduzetničkim centrom Vinodol i Lagurom. Pročelnica Jasna Perhat odgovara da je 
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direktorica Poduzetničkog centra dala ostavku te je izabrana nova direktorica Nikolina 
Mijić, a za Lagur će se dati pisani odgovor. 
 
Dalibor Latin postavlja pitanje što je sa turističkim rezultatima ove godine a obzirom 
na covid situaciju koja nas je pratila dvije godine. Marijana Biondić odgovara da je 
ostvareno u prvih pet mjeseci 100.000 noćenja a to je razina 2019. godine. Obzirom 
na 2020 u porastu smo 21% a na 2021. 29%.  
 
Gracian Čop postavlja pitanje revidiranja projekta plaže Havišće u Jadranovu, a koje 
je već postavljeno na Gradskom vijeću. Zanima ga da li je Grad nešto poduzeo u tom 
smislu. Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovara da je kontaktiran Građevinski fakultet 
i zatražena je ponuda. Upoznali smo ih sa našim namjerama i zatražili reviziju projekta. 
 
Zdravko Pernar pita kada će se asfaltirati Vukovarska ulica, u kojoj građevinski radovi 
još traju. Pročelnica Glavan odgovara da će do 15. lipnja 2022. asfalt biti duž cijele 
ulice, a pločnici će se dorađivati naknadno. 
 
Karla Knežević traži da se na izlazu uličice kod  hotela Riviera koja se spoja sa ulicom  
Milovana Muževića u Dramlju postavi ogledalo radi sigurnosti prometa, a koje je prije 
postojao na tom mjestu. Postavlja nadalje pitanje koliko se je sudionika prijavilo na 
natječaj za  dobivanje bespovratnih potpora za poduzetnika. Pročelnik Mario Zubčić 
odgovorio je da će se ogledalo postaviti idući tjedan. Zamjenica gradonačelnika Ivona 
Matošić Gašparović odgovorila je da je poziv za potpore poduzetnicima raspisan 15. 
svibnja i da je već pristiglo 50 prijava. Predviđeno je milion kuna bespovratnih 
sredstava. Zbog lakšeg pristupa poduzetnicima djelatnici Poduzetničkog centa rade u 
prostorima Gradske uprave do okončanja natječaja. 
 
Igor Ivančić daje primjedbu na cjelodnevno parkiranje izvođača radova na Butik hotelu 
na Gradskom trgu u Crikvenici. Parkiranje vozila i kamiona onemogućuje pješački 
promet. Također napominje da novoizgrađene fontane kod Hotela Miramare ne rade. 
Pročelnik Mario Zubčić odgovara da kamera redovno snima sve parkirane u dužini 
trga, da se na temelju istog pišu kazne i također naplaćuju. Pročelnica Glavan 
odgovara da su fontane jutros očišćene i da će se sutra staviti u funkciju. 
 
Vesna Car Samsa postavlja pitanje koje se već u dva navrata ponavlja a radi se o 
slivnim vodama u naselju Benići gdje velike količine vode oštećuju asfalt. Traži pisani 
odgovor. Pročelnica Glavan odgovara da je za to područje napravljen projekt sa kojim 
nismo zadovaoljni, a na pitanje će3 se pisanim putem detaljnije odgovoriti. Nadalje 
vesna car samsa postavlja pitanje šišanja trave uz potok i bacanje pokošenoga u 
korito.  Zamjenik direktora  EKO Murvice odgovara da isti posao obavljaju Hrvatske 
vode, ali da će se provjeriti podatak. 
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Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku a predsjednica je utvrdila  
da je na sjednici  nazočno 15 vijećnika. 
Vijećnici su  jednoglasno prihvatili predloženi Dnevni red.  

 
 
D n e v n i   r e d  
 

1. Verifikacija Zapisnika s 8. sjednice Gradskog vijeća, 
2. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Crikvenice za 2021. 

Crikvenice  
3. Prijedlog odluke o prodaji stanova u vlasništvu Grada Crikvenice  
4. Prijedlog etičkog kodeksa ponašanja članova Gradskog vijeća Grada 

Crikvenice  
5. Prijedlog odluke o načinu sazivanja, radu i odlučivanju na zboru građana 

grada Crikvenice 

6. Prijedlog odluke o načinu podnošenja prijedloga i peticija  

 
 
TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 8. sjednice Gradskog vijeća 
 
Vijećnici su sa 
15 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
donijeli 

Z a k l j u č a k 
Verificira se Zapisnik sa 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 
 
 

TOČKA 2. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada 
Crikvenice za 2021. godinu 
 
Obrazloženje po Prijedlogu izvještaja sa pratećim dokumentima  dala je pročelnica 
Jasna Perhat. 
U raspravi su sudjelovali Mario Kružić, Boris Boras, Sonja Polonijo i predsjednica 
Gradskog vijeća Vesna Car Samsa. 
Kako se je glasovanjem 6 vijećnika izjasnilo sa DA , a 9 vijećnika PROTIV uz nijedan 
suzdržani glas, predsjednica Gradskog vijeća utvrdila je da GODIŠNJI IZVJEŠTAJ o 
izvršenju Proračuna Grada Crikvenice za 2021. godinu nije prihvaćen. 
 
 

TOČKA 3. Prijedlog odluke o prodaji stanova u vlasništvu Grada 
Crikvenica 
 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je voditelj Odsjeka za imovinu Silvio Ratković. 
U raspravi su sudjelovali Ivan Smojver, Sonja Polonijo i Boris Boras. 
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Predsjednica Gradskog vijeća naglasila je da je Odbor za Statut, poslovnik i propise 

imao  primjedbu na  ispuštene brojeve Narodnih novina u preambuli Prijedloga odluke, 

što je ispravljeno. 

 
 
Vijećnici su sa 
15 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli 

O D L U K U 
o prodaji stanova u vlasništvu Grada Crikvenica 

(Tekst Odluke KLASA:370-01/22-01/01  prileži Zapisniku i čine njegov sastavni dio) 

 
 
TOČKA 4. Prijedlog etičkog kodeksa ponašanja članova Gradskog 
vijeća Grada Crikvenice  
 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je pročelnica Jasminka Citković. Naglasila je 

da predlagač prihvaća dva podnijeta amandmana Kluba vijećnika SDP-PGS koji 

postaju sastavni dio Prijedloga odluke. 

U raspravi je sudjelovao Mario Kružić. 

Vijećnici su sa 
15 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli 

ETIČKI KODEKS 
ponašanja članova Gradskog vijeća Grada Crikvenice  
 
(Etički kodeks sa prihvaćenim amandmanima KLASA:024-02/22-01/14  prileže 

Zapisniku i čine njegov sastavni dio)  

 
 

TOČKA 5. Prijedlog odluke o načinu sazivanja, radu i odlučivanju na 
zboru građana grada Crikvenice  
 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je pročelnica Jasminka Citković. Naglasila je 

da predlagač prihvaća amandman Kluba vijećnika SDP-PGS koji postaje sastavni dio 

Prijedloga odluke. Odbor za Statut, poslovnik i propise imao je primjedbu na  ispuštene 

brojeve Narodnih novina u preambuli Prijedloga odluke, što je ispravljeno. 

Rasprave po Prijedlogu odluke nije bilo. 

Vijećnici su sa 
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15 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli 

O D L U K U 
o načinu sazivanja, radu i odlučivanju na zboru građana grada Crikvenice  
(Tekst Odluke sa prihvaćenim amandmanima KLASA:013-01/22-01/02  prileže 

Zapisniku i čine njegov sastavni dio)  

 

TOČKA 6. Prijedlog odluke o načinu podnošenja prijedloga i peticija  
 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je pročelnica Jasminka Citković. Naglasila je 

da predlagač prihvaća  podnijeti amandman Kluba vijećnika SDP-PGS koji postaje 

sastavni dio Prijedloga odluke. 

Rasprave po Prijedlogu odluke nije bilo. 

Vijećnici su sa 
15 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli 

O D L U K U 
o načinu podnošenja prijedloga i peticija  
(Tekst Odluke sa prihvaćenim amandmanima KLASA:013-01/22-01/01  prileže 

Zapisniku i čine njegov sastavni dio)  

 

Dovršeno u 20,15 sati. 

 
 
Stručna referentica za pripremu              Predsjednica  Gradskog vijeća 

sjednica Gradskog vijeća  i          mr.sc. Vesna Car Samsa, dipl.ing. 

kolegij gradonačelnika 

Dubravka Pobor 

 

 


